
 

 

REFERAT KS-møde, den 4.5. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30 

Dato og tidspunkt Kl. 8-10.30                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer  

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud Anders 

Brød og kaffe Flet og Thomas 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15 min.     

1. 
Godkendelse af referat 
Referat KS 20.4.2023 

1 min.   Godkendt  

Tema      

      

DLF/GLF-relevant      

https://docs.google.com/document/d/182O8pCLyCQ3r-blAVZ5bTqUC2pG5CSe1jvsSAPfzGio/edit?usp=sharing


2. 
Fastlæggelse af frikøb og næste 
års mødekalender 
Forslag til årshjul og frikøb 
udsendes som bilag. 

20 
8:35 

 

 Thomas præsenterer 
forslag 

KS-internat -TR inviteres til at byde ind med input til indhold. Ellers 
kommer FU med et forslag 
 
Jubilæumsarrangement på Medlemskursus - overvejelser og input over 
indhold. 
 
GF og Medlemskursus? 
 
Hvilken form skal vores arrangementer have ift. at tiltrække. Input til OK, 
andre indholdselementer - hvordan gør vi det på en anden måde? 
Lyttemøder bibeholdes. 
 
DHL-løbet - der var god opbakning, det kan godt udvikles til en tradition. 
Aftale med skolerne. 
 
1.maj - kan vi rykke på det, skal vi gøre mere for at samle, da der er flere 
der tager derind af eget initiativ? 

 

3. 
OK24 møde - Afklaring 

20 
8:55 

 Afklaring af opgaver der 
skal klares og den proces 
der skal køres ifm afklaring 
og prioritering af OK-krav 

KS mødes til drøftelse af OK-emner 
Derefter kan der laves lokale skoletiltag, hvis der er behov og ønske om at 
udfolde det mere. 

 

      

Lokalaftale      

Skoleplaner for både SiG og de 
lokale matrikler 

udkast - 2023-2024_SIG_ 
skoleplan.docx 

25  Skoleplanen for SiG MED 
er næsten på plads 
Gennemgang og 
kommentering af udkastet 

Kommentarer til delen med praktikbeskrivelse, meddelelsesbogen, en fejl i 
forberedelsesdagene. 

 

PAUSE 10     

4. 
Afklaring af hvordan afskaffelsen af  
Store Bededag kommer til at 
påvirke kommende års 
planlægning og lokalaftalen 

20 
9:15 

 Orientering om 
forhandlingsresultatet 
lokalt for Lærerne i 
Glostrup  

Thomas og Anna blev indkaldt til møde den 2.5. 2023 
 
Børnene skal ikke have en ekstra skoledag. Lærerne får 5 arbejdstimer 
mere inden for de 207 dage.- dvs. at nettoårsnormen hæves til 1685 timer. 
 

 

5. 
Ny praktikaftale Undervejs 

10 
9:25 

 Orientering om status på 
aftaler - Herunder 
forventninger ift 
kommende evaluering af 
lokalaftalen for honorering 

Vi er i dialog med centeret og ledelse omkring den fremtidige håndtering af 
praktikopgaven ude på skolerne ifm. den nye integrerede praktik på 1. og 
2. studieår. 
De studerende skal ud at følge 1 lærer 1 dag om ugen i hhv. undervisning 
og andre opgaver. 

 

https://docs.google.com/document/d/1xco-ecuOqrCApdrh0QcTochpfyraTq56/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1xco-ecuOqrCApdrh0QcTochpfyraTq56/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


af praktikopgaverne. Vi har fokus på at denne opgave bør prioriteres ift. det bliver en anden og 
mere fyldig opgave at modtage helt nye studerende i en længere periode 
over 2 skoleår. 
Anna sidder i en arbejdsgruppe med afdelingsskoleleder fra VE, der skal 
skitsere en organisering af praktikken over årene. 

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

      

6. 
Meddelelser 

9:45     

Budgetkonsekvenser for 
Logopæder 

5     

Afklaret lønspørgsmål for logopæd 
ansatte lokalt i Glostrup 

5     

Orientering om arbejde med 
forhåndsaftaler 

5     

Meddelelsesbogen 5   På SB-møde blev det tilkendegivet, at medarbejdersiden ikke kunne bakke 
op om udkastet. Forslag til en minimumsform. 

 

      

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

      

      

Evt. + punkter til næste møde      



      

      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 



● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 

 
 

 


